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Hierbij reageer Ik op uw brief over de toepassing van hydroxychloroquine hij de

behandeling van COVID 19 en de magelijke consequenties voor de

beschikbaarheid voor patienten met een reumatische aandoenmg Daarnaast

vraagt u om mzlcht te geven in hoe het ministerie ■ naest het mpnitoren de

voorraden in de toekomst op peil gaat houden en op welke manier door de

toegenomen vraag naar hydroxychloroquine de beschikbaarheid van dit

geneesmiddel voor mensen met reumatische aandoeningen niet in het geding
komt
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In verband met de COVID 19 crisis en daarmee samenlhangende prioriteiten is dit

niet eerder gebeurd Hiervoor bied ik u mijn verontschuldigi ngen aan

In de afgelopen periode is voor de geneesmiddetenvoorziening gewerkt lang twee

lijnen aan de beschikbaarheid van geneesmiddelen voorde behandeling van

COVID 19 patienten en de continuiteit van de algehele

geneesmiddelenvoorzlening

Hydroxychloroquine HCQ was evenais chioroquine CQ inderdaad opgenomen

in de medicamenteuze behandelingsopties van de Stichting Werkgroep
Antlblotlcabeleld SWAB voor de behandeling van ernstig zieke COVID 19

patienten De Inspects© Gezondheidszorg en leugd heeft op 19 maart jl een

eerste overleg gehad met VV S RIVM CBG en SWAB om de beschikbaarheid te

bespreken ook voor wat betreft het reguliere gebruik van HCQ

Toen eind maart de behandelvoorkeur leek uit te gaan naar HCQ is contact

geweest met een van de handelsvergunninghouders van dit geneesmlddel Vanuit

dit contact zljn circa|
bescfiikbaar gesteld specified voor COVID 19 behandeling met het aanbod om

meer te kunnen leveren Het RIVM heeft deze verpakkingen opgeslagen en

gedistribueerd naar ziekenhuizen die een bestelling deden Gedurende de eerste

weken was er een beperkte vraag naar dit product Vanaf 1 mei worden CQ en

HCQ niet meer genoemd in de behandelopties van de SWAB Slndsdien zljn er

geen bestellmgen meer bij het RIVM binnengekomen

iO ie iverpakkingen kosteloos voor ziekenhuizen
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Het RtVM heeFt VW5 eind maart gemformeerd over hun contact met de

Nederlandse Vereniging voor Reumatologle NVR over signalen die de NVR had

ontvangen van een aantal reumatoiagen eind april over zorgen omtrent de

beschikbaarheid van HCQ en CQ De NVR heeft hierover contact opgenomen met

bet CBG De voJgende oplosslng word voor deze middelen aangedragen die de

NVR vervoJgens met de regmatologen in het land heeft gedeeld

• Voor CQ is de afspraak dat apothekers rechtstreeks blj de firma moeten

bestellen
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• Voor HCQ geldt dat de apotheker eerst bij andere groothandels moet

informeren omdat het vermoeden is dat dit enkel bij hun eigen

groothandel is gedaan zoals te doen gebruikelijk is Er zou namelijk
voldoende aanwezig zijn bij de groothandels

Daarna zijn geen nieuwe signalen meer ontvangen Reuma Nederland is ook

gei nfarmeerd dat er voldoende voorraad blj de desbetreffende apothekers en

groothandelarert aanwezig was Er is nooit sprake geweest van een acuut tekort

van HCQ of CQ

Firma s zijn op grand van de Geneesmlddelenwet verplicht om dreigende
tekorten tijdig te melden bij het Meldpunt Geneesmiddelentekorten en defecten

zodat gezocht kan worden naar passende maatregelen Dit wordt besproken in de

werkgroep geneesmiddelentekorten Daarnaast is eind varig jaar door de

tocnmalige minister aangekondigd dat er een ijzeren voorraad komt van vljf
maanden hiermee kunnen kortdurende leverlngsproblemen beter worden

opgevangen en zullen patlenten minder hinder ondervinden Deze verpfichting
wordt momenteel geconcretiseerd in Beleidsregels

Tijdens de CQVID 19 crisis is er ook een vrijwllllge en tijdelijke monitor voor een

aantal geneesmiddelen Ingesteld in samenwerking met de leden van het

Coronaberaad beschikbaarheid geneesmiddelen

Qok is het Landelijk Coordinatiecentram Geneesmiddelen opgericht om de

beschikbaarheid van geneesmiddelen te monitoren die te maken hebben met de

zlekenhuisbehandeling van COVID 19 patienten dus ook geneesmiddelen die

nodig zijn op de intensive care

Tot slot wordt ook gewerkt aan do aanpak van het bestrijden van de oorzaken van

tekorten De productie van grondstoffen voor geneesmiddelen vindt veelat plaats
in derde landen als India en China en ook het aantal produetielocaties is verder

afgenomen terwijl dc wereldwijde vraag naar geneesmiddelen toeneemt Daarom

wordt door de Egropese Commissie onderzocht hoe we minder afhankelijk kunnen

worden van het buitenland buitenlandse productie door bijvoorheeld de productie
van geneesmiddelen meer naar Europa te verplaatsen
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